
Protokół Nr 44 

z XLIV sesji Rady Gminy Miasteczko Kraje ńskie 

w dniu 10 listopada  2010r. 

XLIV sesja Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie  rozpoczęła się o godz.10.00 w 

sali Domu Kultury Miasteczko Krajeńskie. Przewodnicząca Rady  D. Pawlak 

otworzyła posiedzenie i powitała wszystkich zebranych na ostatniej sesji tej kadencji. 

W sesji wzięło udział 14 radnych, (radny Drzymała - nieobecny). Stwierdziła, że 

wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi  to quorum 

pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji - listy obecności radnych oraz 

gości w załączeniu.   

 

Porządek obrad : 

1. Sprawy regulaminowe: 
- otwarcie sesji, 
- stwierdzenie quorum, 
- informacja nt. porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z obrad XLIII sesji Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie z dnia  27 
października  2010 r. 

3. Interpelacje i zapytania radnych. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
5. Informacja Wójta Gminy o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 
6. Informacja Wójta Gminy o postępie prac związanych z kanalizacją i oczyszczalnią 

ścieków w Gminie Miasteczko Krajeńskie 
7. Podjęcie uchwały w sprawie  rocznego programu współpracy Gminy Miasteczko 

Krajeńskie z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2010 rok. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta na obszarze Gminy Miasteczko 

Krajeńskie. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia dokumentu pn. „Zasady funkcjonowania systemu 

gospodarki odpadami komunalnymi i osadami ściekowymi dla obszaru działania  Zakładu 
Unieszkodliwiania Odpadów w Pile do roku 2020” 

11. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone przez radnych i sołtysów. 
12. Informacja Wójta Gminy o stanie Gminy Miasteczko Krajeńskie na koniec kadencji. 
13. Informacje  z działalności Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie: 

- sprawozdanie Przewodniczącego Rady z działań podejmowanych przez Radę w trakcie     
   kadencji 2006-2010. 
- sprawozdanie Przewodniczących Komisji z działalności Komisji w trakcie kadencji 2006-    
   2010. 

14. Protokolarne przekazanie dokumentacji Rady Gminy i wszystkich Komisji pracownikowi 
biura rady. 



15. Wypowiedzi zaproszonych gości 
16. Informacja na temat terminu zwołania I sesji Rady Gminy w  nowej kadencji 2010-2014. 
17. Zakończenie. 

  
W sprawie porządku obrad Wójt Gminy K.Jagodzi ński  poprosił o wprowadzenie w 
pkt 11  stanowiska Rady w sprawie modernizacji drogi z Brzostowa do Wolska. 

Porządek obrad po zmianach wyglądał następująco: 

1. Sprawy regulaminowe: 
- otwarcie sesji, 
- stwierdzenie quorum, 
- informacja nt. porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z obrad XLIII sesji Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie z dnia  27 
października  2010 r. 

3. Interpelacje i zapytania radnych. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
5. Informacja Wójta Gminy o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 
6. Informacja Wójta Gminy o postępie prac związanych z kanalizacją i oczyszczalnią 

ścieków w Gminie Miasteczko Krajeńskie 
7. Podjęcie uchwały w sprawie  rocznego programu współpracy Gminy Miasteczko 

Krajeńskie z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2010 rok. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta na obszarze Gminy Miasteczko 

Krajeńskie. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia dokumentu pn. „Zasady funkcjonowania systemu 

gospodarki odpadami komunalnymi i osadami ściekowymi dla obszaru działania  Zakładu 
Unieszkodliwiania Odpadów w Pile do roku 2020” 

11. Stanowisko Rady w sprawie modernizacji drogi z Brzostowa do Wolska. 
12. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone przez radnych i sołtysów. 
13. Informacja Wójta Gminy o stanie Gminy Miasteczko Krajeńskie na koniec kadencji. 
14. Informacje  z działalności Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie: 

- sprawozdanie Przewodniczącego Rady z działań podejmowanych przez Radę w trakcie     
   kadencji 2006-2010. 
- sprawozdanie Przewodniczących Komisji z działalności Komisji w trakcie kadencji 2006-    
   2010. 

15. Protokolarne przekazanie dokumentacji Rady Gminy i wszystkich Komisji pracownikowi 
biura rady. 

16. Wypowiedzi zaproszonych gości 
17. Informacja na temat terminu zwołania I sesji Rady Gminy w  nowej kadencji 2010-2014. 
18. Zakończenie. 

 

 

 

 



Ad.2.  

Przyjęcie protokołu z obrad XLIII sesji Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie w dniu 27 
października 2010 roku. Radna Świadek  powiedziała, że z  protokołem się 
zapoznała i prosi o przyjęcie go bez czytania.  
 
Głosowanie: 14 głosów „za” na 14 obecnych radnych 
 
 
Ad.3. 
 
Na temat interpelacji i zapytań radnych nikt z radnych nie zabrał głosu. 
 
Ad.4. 
 
Przewodnicz ąca Rady D.Pawlak  powiedziała, ze był to krótki okres, ale brała udział 
w posiedzeniach komisji i głownie przygotowywała materiały do sprawozdania z 
działalności Rady podczas tej kadencji. 
 
Ad.5. 
 
Wójt Gminy K. Jagodzi ński  omawiając swoją działalność w okresie 
międzysesyjnym powiedział o wybadaniu jednego zarządzenia w sprawie 
upoważnienia dla kierowników jednostek organizacyjnych do zawierania umów. 
Pracował z panią skarbnik nad projektem budżetu, gdyż zbliża się nieubłagalny 
termin jego złożenia tj. do 15 listopada. Ten budżet to prawdziwy majstersztyk. 
Wspomniał także, że zmuszeni jesteśmy do częstych wyjazdów do Poznania w celu 
weryfikacji kolejnych wymogów stawianych przez komisję przyznającą środki na 
naszą inwestycję. Poza tym pojawiają się coraz to nowe problemy z drogami w 
naszej gminie, np. teraz po obfitych deszczach całkowicie została wymyta droga do 
Wolska. 
 
Ad.6. 
 
Podinspektor ds.inwestycji w Urzędzie Gminy Miasteczko Krajeńskie pan 
R.Chmielnicki  przedstawił aktualny stan zaawansowanych robót kanalizacyjnych w 
naszej gminie. Powiedział, ze Brzostowo zostało właśnie zakończone, dziś trwa 
montaż urządzeń w przepompowni koło. Kobyłka. Potem zostanie przeprowadzona 
próba szczelności ciśnieniowe przewodów kanalizacyjnych, wszystko odbywa się 
przy pomocy kamer i potem jest to zapisywane na nośnikach elektronicznych. 
W oczyszczalni na oddanym placu budowy trwają prace ziemne, betonowe, 
rozpoczęto zbrojenie płyt pod reaktor. Mamy mase spraw do załatwienia w kwestii 
uaktualnienia wniosku o pożyczkę i wzywa się nas do uaktualniania coraz to nowych 
wymagań. Musieliśmy zmienić harmonogram budowy kanalizacji w Miasteczku, 
projektant na bieżąco realizuje zmiany proponowane przez mieszkańców i nanosi 
zmiany. W Brzostowie przy drodze do Grabówna okazała się konieczność wykonania 
dodatkowych przepustów, to też są prace niezaplanowane. Dopóki warunki 
pogodowe pozwolą to prace inwestycyjne będą kontynuowane. Być może okaże się 
konieczność rozpoczęcia budowy małego odcinka kanalizacji w Grabownie. 
 



Ad.7. 
 
Sekretarz M.Góra  przedstawiła radnym projekt uchwały  w sprawie   przyjęcia 
dokumentu pn. „Zasady funkcjonowania systemu gospodarki odpadami komunalnymi 
i osadami ściekowymi dla obszaru działania  Zakładu Unieszkodliwiania Odpadów w 
Pile na lata 2009-2012” . Radni zostali zapoznani z tym projektem na komisjach, wie 
nie wnieśli żadnych uwag.  
Przewodnicząca Rady odczytała projekt. 
 
Głosowanie : 14 głosów „za” na 14 obecnych radnych. 
 
Ad.8. 
 
Skarbnik E.Jendrzejek  przedstawiła projekt zmian w budżecie na 2010 rok 
uwzględniając konieczne zmiany nawet sprzed ostatniej chwili. 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt. 
 
Głosowanie : 14 głosów „za” na 14 obecnych radnych. 
 
Ad.9. 
 
Przewodnicz ąca Rady  przypomniała wszystkim, że na podstawie  projektu Komisji 
Rolnictwa, Infrastruktury i Ochrony Środowiska o obniżeniu stawki podatku rolnego 
do 35 zł , popartej przez wszystkie pozostałe komisje, została skierowana do Izb 
Rolniczych w Poznaniu prośba o wydanie opinii w tej sprawie. Taka pozytywna 
decyzja wpłynęła do nas. Mamy wiec zachowaną procedurę i możemy przystąpić do 
uchwalenia stawki tego podatku na 2011 rok. 
 Przewodnicząca Rady odczytała projekt. 
 
Głosowanie : 13 głosów „za”, 1 głos „się wstrzymał” na 14 obecnych radnych. 
 
Ad.10. 
W sprawie projektu uchwały w sprawie przyjęcia dokumentu pn. „Zasady 
funkcjonowania systemu gospodarki odpadami komunalnymi i osadami ściekowymi 
dla obszaru działania  Zakładu Unieszkodliwiania Odpadów w Pile na lata 2009-
2012” radni  jej podjęcie uznali za konieczne i przychylili się do tej propozycji 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt. 
 
Głosowanie:  14 głosów „za” na 14 obecnych radnych. 
 
 
 
 
 



Ad.11. 
 
W sprawie stanowiska Rady dotyczącego remontu drogi  z Brzostowa do Wolska 
Wójt powiedział, że po ostatnich deszczach droga ta stała się całkowicie 
nieprzejezdna. 
 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt. 
 
Głosowanie : 14 głosów „za” na 14 obecnych radnych. 
 

Ad.12. 

W odpowiedziach na interpelacje i zapytania radnych wójt odpowiedział na pytanie z 
ostatniej sesji w sprawie błąkających się lisów w Miasteczku: 

- podjęliśmy czynności w tej sprawie z obawy, że dojdzie do pogryzienia dzieci, ale z 
Ochrona Środowiska dostaliśmy odpowiedź, że lisy są w swoim środowisku 
naturalnym, a wyrzucane odpady przez mieszkańców powodują, że podchodzą do 
domostw coraz bliżej. Odstrzału w terenie zabudowanym nie wolno prowadzić, 
chyba, że zdarzy się wypadek, wtedy będzie można interweniować. 

Ad.13. 

Informacja Wójta Gminy o stanie Gminy Miasteczko Krajeńskie na koniec kadencji 
2006-2010. Wójt  przedstawiając to sprawozdanie między innymi powiedział, ze na 
początku kadencji nie było wspólnej wizji, gmina tylko dryfowała pomiędzy 
poszczególnymi zadaniami. Dopiero Strategia Rozwoju sprawiło planowe działania. 
Najważniejszym zadaniem stała się budowa kanalizacji, ale oprócz tego gmina 
musiała jeszcze żyć i spełniać swoje zadania pomniejsze. Intensywnie rozpoczęliśmy 
edukację ochrony środowiska, co trafiło na podatny grunt i chyba wyczerpaliśmy 
wszystkie możliwości. Inny problem, to infrastruktura drogowa – choć jest to nadal 
temat zaniedbany, to jednak i tak wiele spraw udało się załatwić. Następnie 
przedstawiał wykresy dochodów i wydatków budżetu gminy, w tym wielkości 
przekazanych subwencji w poszczególnych latach, dochody z podatku dochodowego 
pochodzących z różnych zawodowych grup społecznych oraz koszty poniesione na 
wynagrodzenia w oświacie i administracji. Pokazana także została tabela 
przedstawiająca zadłużeni Gminy w poszczególnych latach kadencji. Ponadto wójt w 
imieniu społeczności podziękował radnym za zaufanie popieranie często 
ryzykownych przedsięwzięć. Podziękowania skierował także do wszystkich osób, 
które go wspierały i życzył wszystkiego najlepszego. 
 
Ad.14. 
 
Przewodnicz ąca Rady D.Pawlak  zdając sprawozdanie z działalności Rady 
przedstawiła dane: liczba odbytych sesji- 44, frekwencja radnych na sesjach- prawie 



91,88 %, ale można było zaobserwować spadek w czasie poszczególnych lat), w 
100% sesji uczestniczyli: Klesa, Krawiec, Wegner. Przedstawiając tematykę 
poszczególnych uchwał wspomniała, że najwięcej podjęto uchwał w sprawie zmian w 
budżecie, ale były też i inne niezbędne uchwały podejmowane, większość z nich- 
jednogłośnie. Odczytała zestawienie przedstawiające zmiany w stanie mienia 
komunalnego gminy. 
Następnie przewodniczący poszczególnych komisji Rady przedstawili sprawozdania 
z działalności swoich komisji. D.Pawlak złożyła podziękowania wszystkim radnym 
oraz sołtysom za pracę na rzecz gminy i życzyła wszystkiego dobrego. Dziękowała 
także kierownikom jednostek organizacyjnym, paniom dyrektorkom a szczególnie 
pani Ewie Stachowskiej za współpracę i przygotowanie sali na wszystkie sesje. 
Słowa  podziękowania skierowała także radna Joanna Grembowska do wszystkich 
radnych i pozostałych obecnych i kandydatom na radych w kolejnej kadencji życzyła 
powodzenia. 
 
Ad.15. 
 
Następnie Przewodnicz ąca Rady  przekazała protokolarnie protokoły z sesji , 
komisji, oświadczenia majątkowe oraz inne dokumenty rady gminy tej kadencji 
pracownikowi ds.obsługi rady Lidii Jaster. 
Wójt Gminy  na wniosek Przewodniczącej Rady oraz radnych podziękowanie za 
współpracę i nagrodę pieniężną pracownikowi ds. obsługi rady Lidii Jaster. 
Następnie Wójt Gminy  złożył kwiaty i podziękowania za współpracę 
Przewodniczącej Rady oraz wszystkim radnym. 
 
Radna powiatowa Izabela Saturska  zwracając się do wszystkich radnych i sołtysów 
także podziękowała za współpracę w tej kadencji. Powiedziała, ze cieszy się ,ze 
zaplanowane inwestycje we współpracy ze starostwem zostały zrealizowane i ma 
nadzieje, że jeszcze wiele z nich będzie w przyszłości realizowanych.. 
 
Radny powiatowy Andrzej Barczak  powiedział, że ta Rada może być z siebie 
dumna, że tyle zadań udało się zrealizować, bardzo dużo dobrej woli wykazała we 
współpracy z wójtem, dzięki czemu można było tyle zdziałać dla dobra tej gminy. 
Trzeba też powiedzieć, że inicjatorem i motorem tych działań był obecny wójt. W 
związku z tym powiedział, że jego zdaniem „nie należy zmieniać konia podczas 
przeprawy” . pogratulował wójtowi wytrwałości i życzył kontynuacji swoich działań. 
 
Ewa Stachowska  dyrektor Domu Kultury podziękowała radnym za współpracę, a 
szczególnie Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia oraz jej przewodniczącej Joannie 
Grembowskiej. 
 
Wójt Gminy K.Jagodzi ński  odczytał list z podziękowaniami i życzeniami Starosty 
Pilskiego skierowany do Przewodniczącej Rady Danieli Pawlak. 
 




